
Verzoek om te komen tot een debat over vestigingsklimaat

Toelichting:

De Partij voor de Vrijheid wil graag een debat met de wethouder en de andere 
fracties om het huidige vestigingsklimaat van de gemeente Twenterand onder 
de loep te houden. 

Aanleiding is de recente aandacht in de media waarin de gemeente 
Twenterand de gemeente Almelo beticht van het lokken van ondernemers 
middels ‘goedkopere’  grondprijzen. Een ondernemer zou al zijn vertrokken. Er 
is zelfs vanuit de gemeente Twenterand een brandbrief gestuurd naar de 
provincie waarin om hulp werd gevraagd. Dit nadat beide gemeentes er niet 
met elkaar zijn uitgekomen. In 2006 noemde het MKB in Almelo ons het 
Staphorst van Twente. Het heeft dus wel vaker niet geboterd tussen beide 
gemeentes.

In 2018 is Twenterand in een onderzoek van MKB-Nederland naar het lokale 
ondernemersklimaat op de 22ste plaats geëindigd. Van de 25 gemeentes in 
Overijssel. Een zeer teleurstellende score. Gezien de discussies van de laatste 
tijd verwachten wij niet dat we in het onderzoek van 2020 (MKB-Nederland 
doet om de 2 jaar onderzoek) een flinke stap omhoog zullen maken. 

Dit MKB-onderzoek dient als stimulans voor gemeentes om zich actief in te 
zetten voor een beter MKB-beleid. Het is ook het grootste onderzoek naar het 
lokale ondernemersklimaat in Nederland. Ondernemers spreken zich onder 
meer uit over het beleid in de gemeente, de communicatie vanuit de gemeente 
en de hoogte van de lokale lasten.

We zien aan de gemeentes Rijssen-Holten, (plek 1), Deventer (van plek 17 naar 
2) en Raalte (van 25 naar 7) dat gericht beleid kan leiden tot een beter 
vestigingsklimaat. De PVV Twenterand zou graag zien dat Twenterand in 2022 
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in de top 5 zit. De vraag is dan hoe wij als gemeente zo’n resultaat kunnen 
neerzetten

Graag willen wij hier samen met de wethouder in debat om te kijken wat er nu 
schort aan het vestigingsklimaat, wat de obstakels zijn (de beperkingen), wat 
het samenwerken in regioverband feitelijk heeft opgeleverd , wat er anders zou 
moeten en wat andere gemeentes, die hoger staan in de lijst van het MKB-
onderzoek nu anders doen.

Om het debat zo goed mogelijk voor te bereiden hebben wij op 11 maart 
technische vragen gesteld. De antwoorden zullen betrokken worden in het 
debat. 

De Partij voor de Vrijheid wil graag een constructief en positief debat. De PVV 
ziet graag dat Twenterand in de nabije toekomst goed scoort bij ondernemers 
en dat we moeten streven naar een plek in de top 5 van de meest 
ondernemersvriendelijke provincies in Overijssel.

PVV Twenterand,

Erik Veltmeijer.


